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Australian Vanadium公司开始钻探，以收集 Gabanintha南部资源区块的关键数据 

 
 

Australian Vanadium Ltd (ASX:AVL) (OTCMKTS:ATVVF) (FRA:JT71) 已开始在澳大利亚钒项目

Gabanintha Southern Resource的 50和 60区块进行岩土金刚石钻探，以收集冶金和岩土工程数

据。 

 

将钻取 8个 895米的钻孔，其中 4个钻孔朝向东部，旨在收集冶金样品，并将延伸至拟建矿坑岩

壁，以描述矿坑边坡角设计的岩石条件。 

 

另外四个钻孔将向西钻取，以与西南拟议坑壁位置相交，并将用于岩土边坡设计。 

 

冶金可变性取样和坑壁岩土工程信息将用于 AVL的银行可行性研究（BFS）。 
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Australian Vanadium begins diamond drilling to gather key data at Gabanintha Southern 
Resource blocks 
 
 
Australian Vanadium Ltd (ASX:AVL) (OTCMKTS:ATVVF) (FRA:JT71) has started geotechnical 
diamond drilling at Gabanintha Southern Resource blocks 50 and 60 of the Australian Vanadium 
Project to gather data for metallurgical and geotechnical purposes. 
 
Eight holes for 895 metres will be drilled, with four drilled through mineralisation towards the east 
designed to collect metallurgical samples and will extend through the proposed pit wall to 
characterise rock conditions for pit slope angle design. 
 
Four other holes will be drilled toward the west to intersect the SW proposed pit wall position and 
will be used for geotechnical slope design. 
 
The metallurgical variability sampling and pit wall geotechnical information will be used in AVL’s 
bankable feasibility study (BFS). 


